
PROTOKOT, Nr .l:.fl non

ze wsP6lnego Posiedzenia Komisji:
- RewizYjnej
- Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa,

- OSwiaty, Kultury, Sportu i Rekreacji

- B ezpie czefi stwa Publiczne go, zdt owia i opieki Spolecznej

Rady Miejskiej w Parczewie, ktore odbyto sig 25 sierpnia 2017 r.

RorpoczEtie posiedzenia: godz. 900-

Zakohczenie po siedzenia: godz. l' 530'

protokolant - Bozena Topolewska - Inspektor w Urzqdzie Miejskim

w fosi"areniu udzial wzigli czlonkowie komisji wg zalqczonej listy obecnosci'

Nieobecni czlonkowie komisji:
- Gol4b tr-ukasz

Ad. 1

przewodnicz4cy Komisii Bezpieczefstwa Publicznego, Zdrowia i opieki Spolecznej

Gozdzik romasz otworzyl posiedzenie i zglosil wniosek-, aby prowadzqcym posiedzenie byl

radny Osmolski Zygfryd - przewodnicr{cy Komisj.i Rewizyjnej. Wniosek zostal przyjety

jednogloSnie, w zwiqzk,: z pov,yZsz1m,.posied,.ni" p'o*adzil p, osm6lski Zygfryd _

przewoOnicz4cy Komisji Rewizyjnej'
Przewodnigzqcyposiedzeniapowitalobecnychnasali.dyrektor6wszk6l,cztronk6wkomisji,
przedstawicieli Urzgdu Miejskieg o orazmieszkaricow ' Na podstawie list o-becnoSci stwierdzil'

ze wszystkie komisje posiadajq quor,,In do podejmowania prawomocnych rozstrzygnigi'

Nu*tgpni. przedstawil pioponowany porz4dek posiedzenia'

2. przyjgcie protokolu ze wspolnego posiedzenia Komisji w dniu 8 czerwca 2017 r,'

3'PrzyjgcieprotokoluzewspolnegoposiedzeniaKomisjiwdniu|9czerwca20|7r,.
4. przyjgcie protokolu ze wspolnego posiedzenia Komisji, w przerwie sesji' w dniu 21

czerwca 2017 r,

5.PrzyjgcieprotokoluzposiedzeniaKomisjiRewizyjnejwdniulgczerwca20lI7r,.
Ai. zaipi"nwanie projektow uchwal w sprawie:

6. 1 udzieleniu iotnoty rzeczowei Woj ewodztwu Lubelskiemu;

6.2 zmianwieltletniej prognozy finansowej ;

6.3 zmianw budzecie gminy na20l7 r';

6.4 dopuszczenia zap\aty podatkow, stanowi4cych dochody budzetu Gminy Parczew

HtrlJ,:T,f"nffIx:* gromadzonych na wydzielonvch rachunkach dochodow i

fi nansowania nimi wYdatkow;

6.6stwierdzeniaprzeksztalceniadotychczasowejszeScioletniejSzkotyPodstawowejw
Parczewie * oS-iotttni4 Szkolg Podstawow4 w Parczewie;

6.7 stwierdzenia przeksztalcenia-Oottf"'usolej szescioletniej Szkoty Podstawowej w

Parczewie * osrniotttni4 Szkolg Podstawow4 w Parczewie;

6.8 stwierdzenia przeksztalcenia 
"t;;;"r" 

i'laco*ek Szkolnych w Przewloce w Zesp6l

Placowek SzkolnYch w Przewloce;

6.9 przystqpi.;l;;; sporzqdzania zmian w miejscowym planie zagospodarowania gminy

Parczew;
6.10 wyraZenia zgody na zbycie nieruchomoSci gruntowel;

6.11 wyraz.niu,Eoay na zbycie nieruchomoSci gruntowej;

6.12 wyrat"niulgoiy na zbycie nieruchomoSci gruntowej;

6.13 wyra zenia igody na wnieti;;i; *Uua" 
-niepieniglnego (aportu). do Zakladu Uslug

Komunalnych sp6lka z o.o. w Parczewie z przeznu"r"rriLtn'na podwy,szertie kapitatu

,:ii"i^ffi:; ia zgody na wniesienie wktadu niepienieznego (aportu ). do zakladu uslug

Komunalnych spolka z o.o. w Parczewie z ptzeznutr.ttL* na podwyzszenie kapitalu

zakladowego; 
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6'15 przyjEcia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony
ofiar Przemocy w Rodzinie dla Gminy parczew na lata 2017-2020;
6.16 wyra2enia zgody na nabycie nieruchomoSci gruntowej.

7 . Analiza realizacji budzetu Gminy Parczew za I p6lroc ze 2Ot7 r., informacja o ksztaltowaniu
sig wieloletniej prognozy finansowej oraz informacja o przebiegu 

"wykonania 
planu

finansowego M-G BP i PDK.
8. Informacja o przygotowaniu szkol i plac6wek oSwiatowych prowadzonych przez Gming
Parczew do rozpoczgcia roku szkolnego 2017l2}lg.
9. Sprawozdanie zdzialalnosci Burmistrzazail kwartai 2017 r.
10. Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady Miejskiej Parczewie podjgtych w II kwartale
2017 r.
11. Sprawozdanie z dzialalnoSci stowarzyszenia Lokalna Grupa Dzialania ,,Jagiellofiska
Przystafi" 2a2016 r.
72. Zapoznanie radnych z protokolem kontroli w Miejskim Osrodku pomocy Spotecznej w
Parczewie.
13. Sprawy robne.
Przewodniczqcy zapytal, czy do porz4dku posiedzenia bgd4 wrloszone uwagi.
Radny Gortdzik Tomasz zglosil wniosek, aby zdjqt z porzqdku posiedzeiia pkt. 6.9, projekt
uchwaly w sprawie zmian przyst4pienia do tporr4drunia zmian w miejscowym 

^planie

zagospodarowania gminy Parczew. Zdaniem radnego, projekt tej uchwaty jest nie do korica
przygotowany tak, jak powinno byi. Radny GoLdzik kwestionuje fakt ujgcia tej dzialki w
opracowaniu propozycji zmiany mpzp. Po drugie, jest to bardzo *ui^u uchwala, kt6ra
obejmuje dzialki budowlane przy ul. Lipowej, a czekamy na pismo z nadzoru budowlanego
odnoSnie wiatrak6w.
Burmistrz odpowiedzial,2e projekt uchwaly jest odpowiedziE na dyskusjg, kt6ra toczyla sig
na komisjach, 2e gmina nie podjgla jeszcze uchwaly odnodnie zmian * *i.;r.o*ym'planie
zagospodarowania ptzestrzenrrego. Ustawodawca wprowadzaj 4c tzw. ,,Ustawg wiatrakow4,,
dal 36 miesigcy na usankcjonowania stanu istniej4cego odnoSnie elektrowni wiatrowych,'a
ponad rok juz min4l. OdnoSnie dzialki zamienionej, nie ma jeszcze zmiany w studium
uwarunkowan. Tq uchwal4 nie chcemy dokonywai zmtan w planie, a jedynie usankcjonowa6
stan obecny.
Radny Szych Henryk podkreSlil, ze istnieje potrzeba podjgcia d,zialah naprawczych w
planowaniu przestrzennym dla obszaru dla ktorego s4d uniewaznil plan zagoipodarowania.
Proponuje, aby przychyli6 sig do wniosku radnego Goldzika Tomasza i poajee debatg we
wrzedniu na ten temat. Teraz nie wiemy, jaki jest status tych dwoch istniej4cych wiatrak6w.
Radny Czarnacki Wieslaw zgadza sig z przedm6wc4, gdyz potrieta wigcej czasu na
pr ze analizowanie tego materialu.
Mieszkanka gminy nadmienila, ze sprawa wyplyngla od mieszkaric6w. W sierpniu byla
przeprowadzona kontrola przez Nadz6r budowlany, gdylnaLadnym etapie budowy wiatrak6w
nie bylo odbioru przez nadz6r. Wyst4pili6my o udostgpnienie protokolu z kontroli.
W przeci4gu 2 tygodni bgdziemy wiedzieli, czy jest to samowola budowlana. ZalegalLzowanie
samowoli jest mo2liwe w przypadku, gdy jest takie przemaczenie w planie i w studium.
Zmiana w planie w tej chwili mija sig z celem, gdy|trzebasig zastanowi(, czy zmianaplanu w
trakcie zmiany studium jest mo2liwa. PodkreSlila, 2e mieszkaricy nie s4 pizeciwni 

-zmianie

planu na ul. Lipowej, ale temu by inwentaryzowac wiatraki bez odpowiednici dokument6w.
Burmistrz podkreSlil, 2e wni6sl projekt uchwaly na podstawie wniosku na posiedzeniu
komisji Rady Miejskiej, w zwi4zku z obowiqzuj4c4 ,,ustaw4 wiatrakow4,,. jako gmina
dostosujemy sig do decyzji zapadaj4cych w kraju i powinniSmy doprowadzie do tego, aby
mieszkaricy nie mieli problemy z otrzymarriem pozwolenia na budowg. Jezeli zadecylujecie
Paristwo o zdjgciu tego punktu z porz4dku posiedzenia, to zostanie on zdjgty.
Radny Osm6lski Zygfryd zglosil wniosek, aby z porz4dku posiedzenia wyprowadzi6 pkt 5
z uwagi na to, 2e zostal on pomylkowo wpisany do porz4dku posiedzenia, gdy| w tym dniu
Komisja Rewizyjna nie odbywala odrEbnego posiedzenia.
Przewodnicz4cy posiedzenia poddal wniosek o zdjgcie z porzqdkt pkt. 6.9.
W wyniku glos owania wniosek przyjEto j edno glo6nie.
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Przewodni czqcy posiedzenia poddal wniosek o zdjqcie z porz4dku pkt. 5'

W wyniku glosowania wniosek przyjEto jednogloSnie'

Nastipnie irzewodni cz4cy przedstawil porz4dek posiedzenia po zmianie:

Z. pr'zyjgcie protokolu ie wsp6lnego posiedzenia Komisji w dniu 8 czerwca 2017 r,.

3. przvjicie protokolu r. *rp6ln.go posiedzenia Komisji w dniu 19 czerwca 2017 t,.

4. PrzyjEcie protokotu ze wspolnego posiedzenia Komisji, w przerwie sesji, w dniu 21

czerwca2llT r,

5. Zaopiniowanie projektow uchwal w sprawie:

5. 1 udzielenia pomocy rzeczowei Woj ewodztwu Lubelskiemu;

5 .2 zmian wieloletniej prognozy fi nansowej ;

5.3 zmian w budzecie gminy na2017 r';
5.4 dopuszczenia ,ulluty' podatk6w stanowi4cych dochody budzetu Gminy Parczew

instrumentem PlatniczYm;
5.5 okreslenia dochodow gromadzonych na wydzielonych rachunkach dochod6w i

finansowania nimi wYdatkow;

5.6 stwierdzen1a przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoty Podstawowej w

Parczewie w oSmioletni4 Szkotq Podstawow4 w Parczewie;

5.7 stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoty Podstawowej w

ParczewiewoSmioletni4SzkolgPodstawow4wParczewie;
5.8 stwierdzenia przeksztalcenia Zespolu ilacowek Szkolnych w Przewloce w Zesp6l

Plac6wek SzkolnYch w Przewloce;

5.9 wyruZenia zgody na zbycie nieruchomoSci gruntowel;

5.10 iryrazenia igody na zLycie nieruchomoSci gruntowej;

5.11 wyraZenia z[ody na zbycie nieruchomoSci gruntowej;

5.12 wyratenia zgody na wniesienie wkladu niepienigznego (aportu) do zauadu uslug

Komunalnych spolka z o.o. w Parczewie z przeznaczeniim na podwyzszenie kapitalu

zakladowego;
5.13 vtyraZenia zgody na wniesienie wkladu niepienigznego (aportu ) do Zakladu uslug

Komunalnych spolka z o.o. w Parczewie z przezn""nit* na podwyzszenie kapitatu

zakladowego;
5.14 przyjgcia Gminnego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie oraz ochrony

Ofiar przemocy w Rodiinie dta Cminy Parczew.na lata20l7-2020;

5.15 wyraZenia zgody na nabycie nieruchomoSci gruntowej'

6. AnalizareatirucjiiuiZ.t, Gminy Parczew zaI p64ocze ZOtl r'' informacja o ksztaltowaniu

sig wieloletniej prognozy finansowej otaz informacja o przebiegu wykonania planu

finansowego M-G BP i PDK'

T.Informacjaoprzygotowaniuszk6tiplacowekoSwiatowychprowadzonychplzezGming
Parczew do rozpoczgcla roku szkolnego 2017120.18'

S. Spru*o, danie zdziatalnosci Burmistrzazall kwartal 2017 t'

g.Sprawozdan\ezwykonaniauct*atnudyMiejskiejParczewiepodjqtychwllkwartale20lTt'
10. Sprawozdanie L dzialalnoSci sto*airyszenia Lokalna Grupa Dzialania "Jagielloriska

Przystafl" za20l6 r.
|l.ZapoznanieradnychzprotokolemkontroliwMiejskimosrodkuPomocySpolecznejw
Parczewie.

i? H:Ht";;:;*rria porzqdek posiedzenia z uwzglednieniem zmian zostar przvietv

iednogloSnie.

il;3"rr" iczqcy posiedzenia poinformowal, ze projekt protokolu, po uwzglgdnieniu uwag

zgloszonycnprr"iruanych na posiedzeniu w dniu 19 czerwca' czlonkowie komisji otrzymali

drog4 e-mailow4
Nastgpnie podaai przyjgcie protokotu pod glosownie stalych Komisji.

W wyniku^glosowania protokot przyj gto i edno gloSnie'
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Ad.3
Przewodnicz4cy posiedzenia poinformowal, ze projekt protokolu, czlonkowie komisji
otrzymali drog4 e-mailow4. Do projektu mozna bylo wnosid uwagi.
Nastgpnie poddal przyjgcie protokolu pod glosownie starych Komisji.
W wyniku glosowania protok6l przyjgto j edno gloSnie.

Ad.4
Przewodniczqcy posiedzenia poinformowai, 2e projekt protokolu, czlonkowie komisji
otrzymali drog4 e-mailow4. Do projektu mozna bylo wnosi6 uwagi.
Nastgpnie poddal przyjgcie protokolu pod glosownie starych Komisji.
W wyniku glosowania protok6l przyjgto jednogloSnie.

Ad.5.l
Projekt uchwaly w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej Wojew6dztwu Lubelskiemu
przedstawii Bu rm istr z P ar czewa Pawel Kgd racki.
Projekt uchwaly dotyczy udzielenia pomocy wojewodztwu Lubelskiemu z przeznaczeniem na
wykonanie dokumentacji zatoki przystankowo-przejazdowej przy ul.l1 Lisiopada (droga 815)
przy Szkole Podstawowej m l. Wykonanie zatoki poprawiloby bezpieczeristwo dzieci
uczEszczajqcych do tej szkoly i umozliwilo rodzicom przejazd wzdlu1 ogrodzenia, bezpieczne
wysadzenie dzieci przed szkol4 i wlEczenie sig do ruchu.
Radny Czarnacki Wieslaw zaproponowat, aby przenieSi tematy dotycz4ce przeksztalcenia
szk6l na pocz4tek, aby nie przetrzymywad dyrektor6w.
Radny WiSniewski Adam uwala,2e dyrektorzy powinni byi obecni na dalszych obradach,
gdyZ zmiany w budzecie takze dotyczE szk6l.
Przewodnicz4cy posiedzenia Osm6lski Zygfryd nadmienil, iL porz4d,ek posiedzeni a zostal
jfiprzyiEty i nie bgd4 dokonywana kolejne zmiany.
Radny WiSniewski Adam zapytal,jaki bgdzie zakres rzeczory zatoki? Czy mato byi zatoka
przy drodze wojew6dzkiej czy wjazd na teren szkoly?
Burmistrz odpowiedzial, 2e bgdzie to zatoka,, na kt6ra rodzice bgd4 mogli wjechai
samochodem.
Radna KopiS Monika zapytala, czy nie bgdzie przeszkadzal r6w przy drodze?
Burmistrz odpowiedzial, 2e projektant bgdzie robil dokumentacjg i w projekcie bgdzie
wszystko wiadomo. Na pewno nie bgdzie to wjazd na teren szktiy tylko zatoka wzdlu7
ogrodzenia.
Radny Szych Henryk dobrze stalo sig, 2e zajmujemy sig tym tematem. Wskazane jest, aby
to przedsigwzigcie bylo zgrane z planowan4 przebudow4 drogi woj ew6dzkiej nr3 I 5 .

Przewodnicz4cy Komisji Strategii, Bud2etu, Gospodarki i Rolnictwa poddal projekt
uchwaly pod zaopiniowanie Komisji.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie.

Ad. s.2 i Ad. 5.3
Projekt uchwaly w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej przedstawila p. Anna
Mak6wka - Skarbnik Gminy.
P. Skarbnik om6wila jednoczeSnie dwie uchwaly: w sprawie zmran WPF i w sprawie zmian
budzetu gminy na20l7 r.
Zmiany w WPF dotyczyd bgdE w szczegolno6ci wprowadzeniaw zalEczniku inwestycyjnym
trzechprzedsigwzig6 o charakterzebie24cym obejmuj4cym zakresem realizacjilata2OlTi1l1:
1. zimowe utrzymanie dr6g nakwotg 135.000,00 zl wtym :2017 r. -45.000,00 zl;2018 r. -
90.000,00 zl;
2. dow6z uczni6w wymagaj4cych transportu specjalistycznego na zajEcia do Szkoty
Podstawowej Nr 2 w Parczewie na kwotg 16.740,00 zlw tym:2017 r. -7.170,00 zl;2018 r. -
9.630,00 zl;
3. oraz odbi6r i zagospodarowanie odpad6w komunalnych na kwotg 1.230.000,00 zl w tym
finansowane: planowanymi dochodami 2018 r. z oplat za odbi6r odpad6w komunalnych -
1.185.000,00 zl oraz Srodkami zwlw tytulu z lat ubieglych 45.000,00 zl.
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zmianyw budzecie dokonywane byty pomiEdzy sesjami zarzqdzertrami Burmistrza w zwi4zku

z dotacjami z Urzgdu Wojewodzkiego,' 
.

przedlozony projekt ucn'waly uwzglgdnia nastqpuj4ce zmiany w uchwale budzetowej na 2077 t':

- zwigkszenie dochod6w o twoti 1g6.fi;-,95 zl oraz zwigkszenie wydatkow o kwotq

ls2.4ll,2gzl.Spowodujetozmniejszeniedeficytugminyol4'l2l'6921'
Zmiany dotY cz4 w szczegolnoSci :

dochody:
- ,*rot40% wydatkow z funduszu soleckiego na kwotq 76'652'18 zl'

- zwigkszenia dotacji oSwiatow ej z rezeri,"ry celowei na dofinansowanie przekszta\'cenia

gimnazjum w szkolg podstawow4 -ll4'000'- 
zl'

- dotacji celowej (uzupelnienie dotlgji cllo*e3 za 2016 r') wynikaj qcej ze zrealizowanych

czynnoSci w USC w kwocie 5'218,24 zl'

Yj,llrtjrr.n,u o kwotg 210.000,- zl srodkow przewidzianych na modemizaciE ulic

Nowowiejska i Piwon ia. zmiana wynika z braku oferentow na ul' Piwonii oraz vtyirszei niz

planowano kwoty zlotonej oferty na ul. Nowowiejskq otaz zwigkszenia zakresu zadania o

ulozenie kolektora ciSnieniowego kanalizacji sanitarnej' 
----:^:^r-:^: .{^r.

Burmistrz uzupelnil, Le podczas modirnizacji ul. Nowowiejskiej dokonane zostante

przesunigcie splywu iciekow , ,rt. No*owiejskilj do studzienki przy ul' Strazackiej' gdzie

i.iJi ra U.ari.j ,o,*odnione' Zlikwiduje to uci42liwoS6 odor6w'

- zmniejsz.niu *yautkow biezqcych w .amach planu wydatkow na dostosowanie szkoly do

nowegosystemuorganizacjiszkolnictwuot*o.g4.700;zl,Srodkitezostaiyprzesunigtena
*V a"*i m aj qtkowe 

--'akup 
pomo cy dy d akty c zny ch'

_ na zadaniu ,,opracowanie aot.r*",it*.1i',."I*i.rnq ::^.:i9i6 zaa11;letych Lokalnym

Programem Rewitalizacji Miasta Pu,",.-* nu |ata2}:,l-2023,, dokonano zmniejszenia Srodkow

w nastgPuj 4cYch PozYcj ach:

1. Rewitaliru.;u roilnitaNiepodleglosci wrazzterenem przyleglym2'000'00 zl'

2. Zagospoo*o*ui'rc;"* p"v t'iOgrodowej i [:t:t:Ftj 1'000'00 zl'

3. Mtodziezowy OJroaet futtury "Sta;a 
Kotlownia" 2'000'00 zl'

- przesuniE to l.si1',to zl nadotacjg ..i"*q ar" Szkoly Podstawowej w TySmienicy na zakup

podrEcznik6w
2*i gktr.nia wydatkow dotycz4 w szcze g6lno S ci :

- zabezpieczenia Srodko* ru riro*.-,iifmanie drog od pa,dziemika do kofrca grudnia 2017

:;rlJH::i,iiltk 10s.000,- zr na utwardzenie drogi dojazdowej i parkingu przv ul'

polnej. Burmistrz nadmienit, ze ;; ;;;;J Jv . aziivi pta budownictwo planujemv

przebudowari" arogi- ao3 ardowej ora, ut*oizenie miej sc parkingowych'

- zabezpiecrono SrJ*i na wyplatq odszkodowania wtaz z odsetkami i kosztami postqpowanta

wynikaj4ce , *y;;kildu aiu o'oty fizycznej 1-u ','.*".'ubek 
na zdrowiu w obrqbie drogi

gminnej, zaZO-ti iik w kwoci 
" 

ZZ.ig1',Oi 'l' Cf'oaniki nie byty w6wczas ubezpieczone'

- zakup zmywarko-wyparzarki d". sP-;; 1 na kwotg a.ooo,'- zl' Popruednia ma juz 16 lat i

"6rr;*"rii 
a koszt 

"uptu*y 
przekracza tl3,tM;^^,,

- zwiEkszono wydatki na opracowanie dokumentacji technicznei na czgsc zadari objgtych

Lokalnym progiu..* Rewitaliza.ii nu lqcznq kwotq 125'000'500'- zl w nastEpuj4cych

pozycjach: -r^-^:^* -^,,^,^h fi,nkcii snolecznvch 2,000,- zl
l.Rewaloryzacjajadlodajniwraz.znadaniemnowychfunkcjispolecznychl
2. P r zy wr o..,it 

-d"ilt3 
i'Lm" u"vj nych z alewu miej skie go 3 4'000'- zl'

3. Plac wolnoSci otwart, nu kulturg i integracjg 45'000.'- zl

4. Centrum spottJ fufiia'ypotoleniowych 39':90'- zt,

5. Rewalory zacjapatkumiejskiego przyul' 11 Listopada -6'000'- zl'

- zabezpieczono Srodki zwi4zane J*i,r"*"azeniem nu t"*nit Gminy Parczew Karty duzej
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rodziny w kwocie 10.000,- zl
- zabezpieczono Srodki na zakup iluminacji $wiqtecznych na kwotg 40.000,00 zl,
- zwigkszono Srodki na energig elektryczn4 w OSP o 4.000,- zl orazna MOSiR o 10.000,- zl- 14.000,- zl ptzeznaczono na dostawg i montaz pilkochwyt6w na boisku miejskim w linii
gr aniczqc ej z cmentar zem,
-zaplanowano Srodki na udzielenie pomocy rzeczowej dla Wojewo dztwalubelskiego w formie
dokumentacji projektowej zatoki postojowo-przejaid,owej wraz z chodniki "^ prry drodze
wojew6dzkiej 815 na ul. I I Listopadaw pxczewie,, w kwocie g.000,00 zl.
Zmianie ulega zal4cznik 8 dotycz4cy rachunku dochod6w wlasnych, gdy1 od I wrzesnie
Publiczne Gimnazjum staje sig Szkol4 podstawow4 nr 3.
Z r62nicy pomigdzy wzrostem dochod6w a wzrostem wydatkow pozostaje ponad 14.000,- zl,
ktore proponujemy ptzeznaczyc na zmniejszenie deficytu. Powyzsze- zmiany bgd4 miaty
nieznaczny wplyw na wskaZniki gminy.
Przewodni czqcy posiedzenia otworzyl dyskusj g.
Przewodniczqcy Komisji Strategii Szych Henryk zwrocil uwagg, Le Lle slychai

referuj4cych, prosi aby poprawii stan mikrofonow. W materialach ki6re otrzymali radni
jest duzo bl9d6w redakcyjnych, proszg aby wyznaczony pracownik referatu f1n*ro*.go
uwaznie przeczytal te materialy i skorygowal zauwazoneuigay .

Ponadto Przewodnicz4cy stwierdzil, iz czytajEc ten material nie spos6b sig nie zdenerwowai,
gdyZ. kazde nowe zadanie inwestycyjne przed wprowadzeniem pod obrady mialo bvi
uzgadniane z Rad4, a w projekcie uchwaly sQ nowe zad,ania 1poi. +z i 43 w zal4czniku
inwestycyjnym), kt6re zostaly wprowadzone bez uprzedniego uzgodnienia z radnymi. poza
tym widoczny jest du|y wzrost wydatkow na iewitaliiacjg.-Zadal pytanie, Czy byly
konkurencyjne oferty w przetargach? Czyjest juz rozstrzygnigte postgpo*#. na opracowanie
dokumentacji na proj ekty rewitalizacyj ne?
Postuluje wykreSlenie poz.42 i 43 z zalqcznika, gdyz trudno pogodzid sig z sytuacjq ze
proponowany zestaw zadahjest niezgo dny z wczeSniej ustalonym planem inwestycji.
Radny WiSniewski Adam zauwu2yl,2e zwigkszenie o tI+.OOO,- zl z dotacj, teiow".y jest z
przeznaczeniem na przeksztalcenie gimnazjum w szkolg podstawow4, a po sironie *yiattow
nie ma tych 6rodk6 w przeznaczony ch na przeksztalcenie Gimnazj um.' 

-

Druga sprawa - niedoszacowanie dotycz1ce dokumentacji na projekty rewitalizacyjne - wzrost
wydatk6w o ponad l13 zakladanej kwoty. Radny prosi o wy.lasnienil prr"rnu"r"iiu tl4.000,-
zl, 2e do szk6l nie trafila ani zlot6wka.
Radny Czarnacki Wieslaw wyrazil zadowolenie z chgci poprawy sytuacji na ul.
Nowowiejskiej i cieszy sig, 2e znaleziono rozwiqzanie techniczne, gdyzdotychczash6*ioro,
2e nie da sig tego poprawi6.
Przewodniczqcy Rady Naumiuk Miroslaw nawiEzal do wypowiedzi radnego Szycha
Henryka w sprawie zadah inwestycyjnych. Ma du2e w4tpliwoSci odnosnie przeznaczenia
105.000,- zl na utwardzenie przy ul. Polnej. lJwuza, ze jest io kwota przesadzoia. Nieprawd4jest teZ, 2e nie ma tam dojazdu, bo bez dojazdu nie bylaby to dziika budowlana. Tam ma
powsta6 blok, wigc zrobienie teraz kostki na tej drodze mija sig z celem, gdy1 w trakcie
budowy droga bgdzie zniszczona. Mamy jeszcze wiele dr6g gruntowych do utward zenia.
Pieni4dze na ten cel s4 potrzebne, ale nie w tym czasie. fizeUa po.rlku6 az blok bgdzie
skoriczony.
Radny Srych Henryk prosi o wyjaSnienie kwestii dotycz4cej Srodk6w na wyplatg
odszkodowania.
P. Skarbnik wyjaSnila,2e jest to wyrok s4du przyznaj4cy odszkodowanie osobie frzycznej,
kt6ra dozn ala uszczerbku na zdrowiu.
Z-ca Burmistrza Michal Borym dodal, 2e chodzi o ul. PCK przed rewitalizacj4. Jest to teren
pomigdzy blokami. S4d uznal, ze jest to teren gminny. Obecnie mamy tbezpieczone wszystkie
drogi i ci4gi piesze.
Burmistrz Parczewa odni6sl siE do uwag i zapytanradnych:
Obecnie jest duzy wzrost koszt6w na realizacji rob6t drogowych w por6wnaniu z okres em 2-3
lata wstecz. Przedsigbiorcy przebieraj4 w ofertach. Z 5 ofertnamonta| solar6w tylko jedna
zmieScila sig w przeznaczonej kwocie, podobnie jest na dokumentacjg. Wszystkie samorz4dy
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sig borykaj q z Wmproblemem. Burmistrz prosi o przychylenie sig do zwiqkszenia kwoty na

dokumenta cj9, gdyzbqd4 to Srodki kwalifikowalne'

odnosnie pytania radnego wisniewski.go aau*a, dotacji otrzymalismy 50% kwoty, o jakE sig

ubiegaliSmy, to jest.rgS".io*u refundacja koszt6w, ktore.zostaly juz poniesigng'

Burmistrz rozumie uwagi dotycz4ce utwardzenia drogi i parkingow przy ul' Polnej' Mozna to

przesun46 w czasie, ale byla teZ presja mieszkaric6w

Iluminacje Swi4teczne - jezeli chcemy, aby miastow okresie swi4tecznym wygl4dalo inaczej'

to trzeba zakupu dokona6, a takie sq ceny. obecne.oswietlenie jest bardzo awaryjne i

energochlo*.. clrc.*y wymieni6 A iozycJi na. slupach na oSwietlenie ledowe a na skwer

zakupi6 choinkg Swietlnq i bombkg o.ui oS*iltlenie pizedUrzqdem. Na pewno przed Swigtami

ceny bgd4 wy1sze,Iluminacja jest teZ przewidziana w rewitalizacii a te ozdoby bgdzie mozna

przinieS6 na inne Place w mieScie'

Radny wisniewsxi a.ou. zapytal, ile ofert wplynqlo na opracowanie dokumentacji? Kto

wystgpowal o dotacjg - szkoty czy Utz4d?

Radny srych Henryk zaznacryl, ze najwigcej przer6bek i remont6w bylo w Szkole

Podstawowejnr3.Zapyta|Dyrektora,iletepracekosztowalyiiledostalsrodkownatencel?
p. Turowski Andrzej Dyrekto. Gil;"ri"m odpowi ediial, 2e prawd4 jest, iz najwigcej

remont6w mialo wykonad gimnazjum.-pru.. sa jui zakohczone. wydatki wynosily 300'176'-

zt. Wnioski na dotacje podp-isywane byly przez o'9-T prowadz4cy'

Z-ca Burmistrza dodal, ze najpierw' ptryttqpiiSmy do remont6w i remonty te zostaly

vtyszczeg6lnione we wniosku. Refundatj' ;"gii6-y otrzyma c na wyszczeg6lnione zadania'

W Sp nr 3 na przyszly rok wejd4 klasy ti,'V i ittt, tttOtyc"h w tym roku nie ma t trzeba bqdzie

ponownie Ootony*uZ remont6w i sklada6 wnioski o refundacjg'

odbyla sig konferencja na ,temat 
**i,"rir*:i i padlo wiele gorzkich stow' gdyz termin

skladania wniosk6w byl do korica .r;;;;;; tonca sierpnia ogloszenie o konkursie i dano

tylko 45 dni na skladanie wnioskow o dofinansowanie' Nu pot"'eg6lne zadania wplynglo

,u*.t po 5 ofert' Oferty szacowane byly wskaZnifu.-i: 
l

przewodn iczqcy Rady proponuJe, ,Ui, prr,."JyfiJ :]:,1" 
zmian dotycz4cych dokumentacji'

gdy2 ponown. ogroo.'nii przetargu, kt6re nie gwarantuje, 2e oferty b9d4 nizsze' spowoduje' ze

iii ,aqiry^y w terminie z\ozy(' wniosku'

JeSli chodzi o reformq oswiaty, miala byc bezkosztow o a jttlwidzimy' jakie s4 koszty'

przewodn iczqcy Komisji Strategii, Budietu,- Gospodarki i Roinictwa poddal projekt

uchwaty * ,pru*i. r,niun wieloletniej prognory hnanro*"j ,ryd 
,""p:iiowanie Komisji'

W wyniku gforo*uniu Komisja"raJpinil**a projeft pozytywnie przy 1 glosie

wstrzymuj4cym a, --:_:: ..+-^+anii larki i Rolnictwa nadmienil, 2e do

Przewodnicz4cy Komisji Strategii' Bud2etu' Gospoc

projektu uchwaly * tpi"iti" zmian w budzecie gminy padty 2 wnioski:

1. wniosek o *ypro*-ud zenie z zal4czruiai.wes-tycyjntgo po'' 42 - utwudzenie parkingu przy

;l 
t;|ili" 

o wyprowadzenie z zatqcznika inwestycyjnego poz. 43 zakup iluminacji

SwiqtecznYch.
Przewodni czqcy poddal pod glosowanie wniosek nr 1 

-:^ -^.riplo rnzqtrzv
W wyniku gtoroi*iu -'a glisy za,4 przeciw - komisja nie podjqlarozsttzygnl'cra'

Wniosek 2 - | glos za, 7 przeciw i *nioset< zostai 
'aopi"io*ut'y 

negatywnie wigkszoSci4

glos6w. :: -^^r.r^1 --^iolzr rrr zmian w budZecie
Nastgpnie przewodnicz4cy Komisji poddat projekt uchwaly w sprawre

g.i"v podzaopiniowanie Komisji' _^^-i-i^.,,qlq 11r( 7 glos6w za. 1

w wyniku groro*uniu Komiija zaopiniowala projekt pozytywnte

wstrzymuJQcY'

Ad.5.4
projekt uchwaiy. w sprawie dopuszczen ia zapraty podatkow stanowiqcych dochody budzetu

Gminy parczew ,nrtr.r'*.rt.m platniczy-m frr.artu*iiu. p' Aoou Mak6wka - Skarbnik Gminy'

Nadmienil a, Ze odkilku lat ,4,upyta;i; ;;t'"y *it"[unt 6w' czy w Gminie mo,na placi6

telefonem lub kart4. odbyla sig tez k";;;;.i", nu t to."ityl poruszany temat, ze rusza program

wdraLany przezMil;;il;o iinrnro*;;"ru.;.ni, , ktffi qlzb4h'ozliczeniow4' w ramach
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kt6rego jest mozliwosi przeniesienia prowizji od wplat na Krajow4 Izbg Rozliczeniow4.Program bEdzie realizowany od I stycznia 20li r. ao zozo roku. przy zmianieformy wnoszeniaoplat konieczna jest uchwala Rady.
Radny Goidzik romasz zauwalyl, Le przy takiej formie wnoszenia oplat pomijane jest inkasodla soltys6w.
P' Skarbnik odpowiedziala,2e obecnie, jezeliktos placi przezinternet, to takze bezprowizji dlasoltysa.
Przewodnicz4cy Komisji Strategii, Bud2etu, Gospodarki i Rolnictwa poddal projektuchwaly pod zaopiniowanie Komisj i.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala projekt pozytywnie iednoglosnie.

Ad.5.5
Projekt uchwaly w sprawie okreslenia dochod6w gromadzonych na wydzielonych rachunkachdochod6w i finansowania nimi wydatk6w.przedstaviila p. Anna Makriwka - Skarbnik Gminy.Uchwala ta wymaga zmiany z.,wagina dwie okolicznoSci:
- uchwalg okreslaj4c4 sieci szkol, na podstawie kt6rej z dniem I wrzesnia 2017 r. publiczne
Gimnazjum staje sig Szkol4 podstawow4 Nr 3;
- wprowadzenia karty duzej rodziny - dotyczy wloszenia oplat za posilki. w dotychczasowejuchwale wskazane byty podmioty dokonuj4ce-wplat na posi&i, tera)wskazad nalezaloby takzegming. Punkt wskazuj4cy podmioty ,urt4piono ,upir.rn ,,oplaty za wyzywienie,, bezwskazywania konkretnych podmiotow wplacajacych.
Wydatki ztego rachunku nie ulggaj4 zmianie. 

- -

P' skarbnik dodala ponadto, 2.e w tresci uchwaly nalehy wprowadzii autopoprawkg:
!-gqghczasolvy $ 9 zmienil na $ 10, natomiast w $ 9 ,u*rr"" zapis: traci moc uchwala Nrilr/lll2}l0 Rady Miejskiej w Parczewie z dnia i0 grudnia 2olo r. w sprawie okresleniadochod6w gromadzonych na wydzielonych rachunk?ch dochod6w i finansowania nimiwydatk6w.
Przewodniczqcy Komisji Strategii, Budtetu, Gospodarki i Rolnictwa poddal autopoprawkgpod zaopiniowanie Komisji.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala autopoprawkg pozytywniejednqglasnle.
Przewodnicz}cy Komisji Strategii, Bud2etu, 

^Gospodarki -i- 
Rolnltwa poddal projektuchwaly wraz z autopoprawk4 pod zaopiniowanie fomisli.

w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie.

Ad.5.6
Projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej SzkolyPodstawowej w Parczewie w osmioletni4 Szkolg Podstawow q w parczewie przedstawilp. Stanislaw Chojak - Kierownik Referatu oswiaty i Kultury.
Projekt tej uchwaly dotyczy Szkoly Podstawowej nr 1 w parczewie, kolejne dwa projekty
dotycz4 Szkoly Podstawowej Nr 2 w Parczewie oraLZespolu plac6wek Szkolnych w przewloce.
wszystkie te plac6wki do 3l sierpnia funkcjonuj4 jako 6-letnie srtoly poJriu*o*., natomiast teuchwaly bEd4 jednoczednie aktami za\ozyiielsfi.i alu 8-letnich plac6wek oswiatowych. Jest toobowi4zek naloaony na organ stanowi4cy gminy, czyli Radg. Dla Zespolu plac6wek Szkolnych
w Przewloce przeksztalcenie dotyczy szkoly podstawowe.l z 6-letniej w g_letni4.
Przewodnicz4cy Komisji oswiaty, Kultury, Sportu i iekreacji poddal projekt uchwaly pod
zaopiniowanie Komisj i.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie.

Ad.5.7
Projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia dotychczasowej szeScioletniej Szkoly
Podstawowej w Parczewie w oSmioletni4 Szkolg Podstawow q w parczewie przeistawil
p. stanislaw chojak - Kierownik Referatu oswiaty i Kultury.
Projekt tej uchwaly dotyczy Szkoly podstawowej nr 2 w parczewie
Przewodniczqcy Komisji OSwiaty, Kultury, Sportu i Rekreacji poddal projekt uchwaly pod
zaopiniowanie Komisji.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie.
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Ad.5.8
projekt uchwaly w sprawie stwierdzenia przeksztalcenia d Zespolu Plac6wek Szkolnych w

przewloce w Zespol irlaco*ek Szkolnych w Przewloce przedstawit p. Stanislaw Chojak

Kierownik Referatu Oswiaty i Kultury'
Projekt tej uchwaly dotyczy Zespolu Plac6wek Szkolnych w Przewloce'

przewodnicz4cy Komisji OSwiaty, Kultury, Sportu i Rekreacji poddal projekt uchwaly pod

zaopiniowanie Komisj i'
w iryniku glosowania Komisja zaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie'

Ad. 5.9; 5.10; 5.11

Projekty trzech uchwal w sprawie wyrazenia zgzdy- na zbycie nieruchomoSci gruntowej

przedstawila p. Irena Terlecka - Iii..or"nik Referatu NieruchomoSci i Planowania

Przestrzennego.
projekt tej uchwaly oraz kolejnych dwoch uchwal dotyczy nieruchomosci przy ul' Piwonii'

NieruchomoSd ta przed podzialem stanowila wlasnoSc prywatn4, nastEpnie, w planie

zagospodarowania przestrzennego 
_ 
wydzielono drogi,. wtore stanowi4 wlasnosd gminy'

obecnie, gdy wlaSciiiel sig bud&al, byl zobligowaly. do. podzialu a{atet i w wyniku tego

podzialu dzialki g,,,inr. znalazly sig"w ob.giie dzialei prywatnych jednego wlasciciela'

Wnioskodawca zwrocil sig z proSb4 o wykupienie tych dzialek'

Radny Srych Henryk zapytal, cz; wszystkie 3 dzialki bEdq sprzedane jednemu

ffiffiKomisjiStrategii,Bud2etu,GospodarkiiRolnictwapoddalprojekt
;;h;r, N, xxkvtrl21si2ol7 pod zaopiniowanie Komisji

W wyniku gtosowania Komisia ,uoplrrio*ula projekt pozytywnie wiEkszoSci* glos6w

ffiffi Komisji Strategii, Budietu, Gospodarki i Rolnictwa poddal projekt

,.fr*"ty Nr XXkvrV2T)I}OLT pod zaopiniowanie Kom,isji'

W wyniku glosowania Komiija ,uoiinio*uta projeki pozytywnie wiEkszoSci* glos6w

(1 wstrzymuj4cY).

fr1,:-1i.rwaly w sprawie wrazeniazgodyna_wniesienie 
wkladu li.r:::rr:ego 

(aportu) do

ZakladuUslug Komunalnych spolka i"o.r. w Parczewie z przeznaczeniem na podwyzszenie

kapitatu zakladowego przedstawila p. Irena Terlecka - Kierownik Referatu NieruchomoSci

;'-?ilX|:#trff?#'f,rr"kurunia prawa wrasnosci dzialek w Kr6rewskim Dworze dla

ZakladuUslugKomunalnychsp.zo..o.JesttoobszarowielkoSciT'64haistanowinieczynne
wysypisko Smieci. /UK 

"obstugiwd ;; 
-*ytypisko. 

a obecnie chcemy ie ptzekaza6 celem

rekultywacji. wartosd nieruchoriosci zostala ;,vyceniona na 58.200,- zl (582 udziaiy) i o tak4

kwoti zostanie zwigkszony kapital zakladowy spotki'

przewodniczqcy Komisji strategii srv.n ir:ro\ zauwazyl,2e iak na teren wysypiska do

rekultywacji, to wysoko iostala uyceniona ta nieruchomoSd'

p. Terlecka odpowied ziala, zejest to nujnirtruftwo.ta, iakqtzeczoznawcamoglprzyiq("

Burmistrz zaznaczyl,ze najlepiej , p";i;;idzenia [miny bgdzie, jesli rekultywacji dokona

ZIJK,jako wlaSci.i.t t.r.nr, wowczas gmina nie ponosi kosztow Zlecono teZ podzial tej

nieruchomosci i wydzielony zostai [..n, na ktorym znajduje siQ wrcZa intemetu
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szerokopasmowego, d zialka ta pozosta.je nadal wfasnoSciq gminy.Przewodnicz}cy Komisji strategii, Bud2etu, co.poou.ki i Rolnictwa poddal projektuchwaly pod zaopinior.vanie KomisJi.
w wyniku glosowania Komisja ,uopirio*,ara projekt pozytvwnie jednoglodnie.

Ad.5.13
Projekt uchwaly 

-w 
sprawie wyrahenia zgody na wniesienie r.r,kladu niepienigznego (aportu) doZakladu Uslug Komunalnych spolka z o.o. w Parczew ie z przeznaczeniem na podwyzszeniekapitalu zakladowego przedstawil Bu rmi strz p ar czewa pawel Kgd racki.Ta uchwala dotyczy przekazaniu dJ1 zuK,,ig"ia *oay w Kr6lewskini Dworze. Jest tonieruchomoSd o.powierzchni t,o+ls ha zabuaowana. infrastruktur4 techniczn4. widzimykoniecznos6 wykonania korejnych inwestycji ,u lg.i, wody, st4d decyzja, aby tanieruchomoS6 stanowila wlasntS'e ZIJK. W"rt"Se 1..; 

"ri..u.ho. 
oi"i, 

,iubrdowanej 
zostalaokreslona przez tzeczoznawca maj4tkoy:qo na k*it9 2.137.100,00 zr. Kapitar zakladowy

io":Iffi:"anie 
zwigkszonv o 2137i'udziat6w o wartos ci 100 zt uzay ,ui. Lqcychdo gminy

Przewodnicz}cy Komisji Strategii, Bud2etu, Gospodarki i Rolnicfwa poddal projektuchwaly pod zaopiniowanie Komisji,
w wyniku glosowania Komisja ruopi.rio*ara projekt pozytywnie jednoglosnie.

Ad.5.14
Projekt uchwaiy w sprawie przyjgcia Gminnego Programu przeciwdzialania przemocy wRodzinie oraz ochrony ofiar P.il*o"y w Rodiinie dl-a Gminy parczew na lata 2017-2020przedstawila p. Joanna Suchodolska _ Dyrektor MOPS.
obowi4zek przyjgcia przez gming takiego prog.u*u *y"il." z ustawy .z dnia 29 lipca 2005 r.o przeciwdzialaniu przemocy w rodzinie. 

"Prog.a,ri 
,ru lata 2017-2020 ma charakterdlugofaloq' i jest kontynuacj 4 d,ziatanpodjgtych ,i ramach realizacjiprogramu na lata 2014-2016' Dokument zostal optu.o**y przez przewodnicz4cego i wiceprzewodniczqcychZespofu Interdyscyplinarnego i byl .pizedstawiany do konsultacji wszystkim czlonkomZespofu' okresla wachlarz dzialan, ktore bgda poae;mowane w celu stworzenia jednolitego,profesjonalnego systemu pomocy dla os6b ,ugiizory"h lub uwikianych w zjawisko przemocydomowej oraz zmniej.sr"riu skaii tego zjaw'iIka. w:"g" realizacjE zaangazowanych bgdziewiele sluzb, instytucji, oryanizacji. jest on.sp6jny , pr:og.u-"m krajowym, wojew6dzkim ipowiatowym' w miarg potrzeb i sytuacji'rpoi""r.r".1 zad,ania mogq ulegai zmianom iudoskonaleniom.

Radny Goidzik romasz zapytal, dlaczego w Programie, jako jedno z zadahjest zwigks zenieedukacji na terenach wiejskich?
P' Joanna Krosko - Przewodnicz4ca Zespolu rnterdyscyplinarnego wyjasnila, Le zopracowanej na podstawie. ankiet diagnozy wynika, ze Swiadomosi w fwestii przemocy wrodzinie na terenach. wiejskich jest mniejsza, ponadto, z odpowiedzi w ankietachwypelnianychprzez dzieci wynika, ze w srodowisku *i".jrt i, jest przyzwolenie na przemoc.Radny Holubowicz zb.igniew zapytar, prz?z kogo byry opracowywane ankiety , gdyz uwaza,2e 7-letnie dziecko nie jest w stanie odpowiedzieZ nu niettore pytani a zawarlew ankiecie.P' Krosko odpowiedziala, 2e ankiety opracowywane byly. przez zespol Interdyscyplinarny,wypelniane byly przez dzieci w szkoie. Mlodsze diieci miaty pomoc wychowawcy wwyj aSnieniu trudniej szych kwestii.
Przewodniczqcy Komisji Bezpieczefst-w3 Publicznego, zdrowia i opieki Spolecznejpoddal projekt uchwaly pod zaopiniowanie Komisji. 

o

w wyniku glosowania Komisja iaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie.

Ad. 5.15
Projekt uchwaly w sprawie wyrazenia zgody na nabycie nieruchomosci gruntowej przedstawilBurmistrz Parczewa Pawel Kgdracki.
Projekt uchwaly dotyczy uregulowania stanu prawnego nieruchomoSci stanowi4cej parkin g przy
Bazylice' Gmina jest wlaScicielem %lqcznej powieichni 657 m2, gJyi *i"s"iciel nie wra*alzgody na zbycie swojej czgsci na rzecz gminy. obecnie spadkobier"y""rr.q sprawQ uregulowai.
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Radny Szych Henryk zapytal, czy jest to ostatnia nieruchomos6, kt6rej nie jestesmy

wlaScicielami?
P. Trelecka odpowied ziala, Ze zostaje ieszczejedna nieruchomoS6, ale nie mozna jej obecnie

naby6.
Przewodn iczqcy Komisji Strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa poddal projekt

uchwaty pod zaopiniowanie Komisji'

w wyniku gtoro**iu rorirlu zaopiniowala projekt pozytywnie jednoglosnie.

tl;frru rearizaciibudzetu Gminy parczew za I p6lroc ze 2ol7 r', informacjE o ksztaltowaniu

sig wieloletniej prognozy frnunro*q- oi *tyfj' o przebieg.u vykonania planu

finansowego M-G Sp"i ppf przedstawiia p. Anna Mak6wka - Skarbnik Gminy'

Informacja zostil.aprzygotowunl .* lipcu ze stanem.na dzieri 30 czerwca b'r' wykonanie

planowanych docho'dow-i wydatkO* fir.Ui"ga prawidlowo' Wykonanie dochod6w wynosilo

52oh, w tym doctrodow bie24cy "n sqil. oo".ntav majqtkowa zostaly wykonane w 25Yo'

WdochodachbieZ4cychnauwagg*,rugu.i.niskie,wykonaniepodatkuClT(19%).Gminanie
ma na to wplywu.i.rfi wska,ni-k ,i.'r[g"it poprawie' * puid'it*iku trzeba bEdzie zrobic

korektg. Niskie wykonanie dochodow n,I:*"*Vch wynika z tego' ze dotacjg na instalacje

solarne i na,,schetyn6wkg,, bgdziemy .i.ii *o* irur, gdy bqd4 faktury zrealizacii zadan'

wykonanie *yau*o* wynosi ponui-'iirlr. wyaaiti ti.iai. realizowane s4 na biez4co,'

Natomiast wykonanie wydatkow 
-maj4tkowych 

nast4pi w .chyili realizacii zadair

inwestycyjnych. w wydatkach maj4tko,,.yth jest tez. polnot dla wojew6dztwa Lubelskiego na

budowg chodnika w TySmienic{ - teTi''i p"[U'u'unia Ao i r sierpnia 2017 'Poziom zadlu,enia

gminy wynosi ,iJ; ;;; t;f ,1. w;d;; ik zadrvLenia na poiiomie 17 o/o' jest to najlepszv

wskaznik od kilku rai. Dotacje oru pru.i*.[ oJ*iu,o*ych i initytucji kultury przekazywane sq

na biez4co, ni. *u 
'Vg*iO*' 

aby.Srodki byty niewystarczaj4ce

Dotacja dla prywatnego przedszkola ,ortiu wykonana w 35Yo planowanej' so oznacza' ze

dzieci z naszei gminy w tym prr.ar1i.ot,, jesi mniej'.w I polioczu nadwyzka dochodow

bieZ4cych nad wydatkam_i bie2qcdi;;ritu-ponua 2.mln zl' Informacia z przebiegu

wykonania budzJtu w I p6lroczu zoil r. uyta opiniowana przez Regionaln4 lzbg

Otrachunkowq w Lublinie' Opinia Izby jest pozytywna'

Przewodni czqcy posiedzenia otworzyl dyskusj E'

przewodni czqcyr,.'#ff1ffi;;iid;;i, il.i.yr nodkregli.l,.iz slanowlsko kore'ium *,o jest

pozytywne, jednoczeSni. p.rypo ^rik, 
i'o"tnu celowoSci jest kompetencj4 Rady Miejskiej'

: "#'#i,:"'Ii^X,:fflt - ry1 atr<e'^1v :h, 1sl::11"-- :l 
u"Y^ 

l, i t 1; ri#l,;". 
m o nt a zu i n s ta r acj i

solarnych, tylko jedna z nich miesci sig * p"v:gtt;'kwocie' Sq to firmy l.calei 
Polski' Firma'

kt6ra doko nczyia poprzednie ,uaunii ,iutuiu iiE ou ioeciej pozycji' zagrozeniem dla

rearizacjiinwestycji jest pora ,otu.-ilgo typu inwesty..i. r"ai^.i. riE * okresie od po2nej

wiosny Oo *.r.*.1 p'ieni, a umowa jeiT:y" i'"jest 
podpisana'

- Srodki z Unii nu-i'O t"t*ca tylko - l'+eon planowanej k*-o-Yj,^*,^.

- zalegloSci w podatkach stale utrzymuj4 siE na tym samym pozlomle;

_ udzialw pIT - 46%- jest to dl" ;;[lr.zowy dochoa, u j.tt nieco niZsze wykonanie niz w

':ffi l"ffi ?tlil,u,or..r.i:qenury1'Ti::-11:Xn*"#:iy#::illwestvcvjne;
- promocja -ZZi, -iurdzo nis-kie ,{;;g*';;*i. St"ifl3i'' Trzeba zwroci. wigksz4 uwagg'

- gospodaro*unit "Jf"q"*i - 
niskie wykonanie w I p6lroczu'

Kluczowa sprawa to planowan. i.,*Jrty.je i ich i"iiru"1u (r9l1y, inwestycje z funduszu

soteckiego i ul. Nowowiejska). D";i;;;w wydattach rd *ia",ri na opiekg spoleczn4' ale

jest to problem systemowy' 
^L^.,, ^^ u{n *.otizacii budzetu. Na solary wplynqlo 5 ot.ert,

Burmistrzodpowiedziil',izniemaobawcodorealizacjiq,d,_.Yli,::owplynglo5ofert.
jedna zmiesciti ;;'\;ori.. ,u-rio*u 

pru*aopodobnie zostanie podpisana do polowy

wrzesnia i miejmy nadziejg, 2e polowa zadinia,przewidziana na ten rok do rearizacir, zostame

wykonana. Defirytu nie mamy, "";;t 
*a,ry:IE ;i:;;I, zl' Jesli chodzi o zaleglosci

podatkowe, ,uil'.',"r;l;, i"i"irr.v^"Jii,." irr."wplv"wv , p"a*m PIT' zdaniem p' Skarbnik
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sQ na dobrym poziomie, gdyz do korica czerwca urzgdy skarbowe zwracaj4 podatnikomnadplatg podatk6w, natomiast nieco niepokoi nicki poziom cIT. Moze to wynika. zinwestowania przedsigbiorc6w lub zakoficzerua nowych inwestycji, Bgdziemy sytuacjgmonitorowac, by(' moze tzeba bgdzie dokonai korekty planu ao.t oao* w tej pozycji.Fundusz solecki realizowany jest zgodnie z wnioskami soltys6w. Gospodarowanie odpadamijest wykonane w ponad 56%. IJl.\owowiejska -;ertes*y zwiEzani z wykonawc4. Jedenwykonawca realizuje inwestyciE drogow4, natomiast inny wylon awca pr4rr*cze.Radny Goadzik romasz zapytal, ciy dli ochotniczy.h st.ury pozamych wystarczy srodkowdo korica roku?
P. Agnieszka Hawryruk Sekretarz Gminy odpowiedz iara, ze_ma nadziejg, ze vlrstarc4t Bylyprzesunigcia miqdzy paragrafami, gdyl byly zwigkszone wydatki na energig elektryczn4 i nawyplaty ekwiwalentt zaudzial w akcjach.-lria dotacjach srodk6w *yrtu..r1iRadny wr6blewski Adam zapytal, czy istnieje obawa nie wykonania inwestycji na ul.Tartaczna - skladnicowa, gdyz po*Ep prac jest minimalny. czy wykonawca przedstawil jakisharmonogram?
Burmistrz odpowiedzial, 2e do zakoriczenia inwestycji pozostalo jeszcze dwa miesi4ce.wykonane zostaly wszystkie prace ziemne oraz te, ttor"-*ytory*ul zil<. w przyszlymtygodniu wejdzie wykonawca na drogg.
Przewodniczqcy Komisji Strategii, iludZetu, Gospodarki i Rolnictwa poddal analizg podzaopiniowanie Komisji. -

w wyniku glosowania Komisja zaopiniowal a analizgpozytywnie jednogtosnie.
Przewodniczqcy Komisji oswiaty, Kultury, spo.tu i Rekreacji poddal analizE podzaopiniowanie Komisj i.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowal a anarizEpozytywnie jednoglosnie.
Przewodniczqcy Komisji Bezpieczer(stwa nurticzneg o, zdrowia i opieki Spolecznej

w wyniku glos owania K91isj a zaopiniowa ra anarizg pozytywnie j edno grosni e.Przewodniczqcy Ko.misji Rewizyjnej.poddar unutiii poizaopiniowanie Komisji.w wynik u glo s owania Kom i sj a raopini o wa ra analizg' {ozytywni e j edno glo sni e.

Ad.7
Informacjg o przygotowaniu szk6l i plac6wek oswiatowych prowad zonych przez GmingParczew do tozpoczgcia roku szkolnego 2ol7l2ol8 przedstawil p. stanislaw chojakKierownik Referatu Oswiafy i Kultury.
W nadchodzEcym roku szkolnym siec szk6l i plac6wek oSwiatowych zostala zmienionazgodnie z reform4 systemu oswiaty. od Olwrzesnia 2017 r. publicine Gimnazjum zostaloprzeksdalcone w Szkolg podstawow4 Nr 3 w parczewie.
Obecnie Gmina Parczew jest organem prowadz4cym dla:
- Szkoly Podstawowej nr 1 w parczewi.e,
- Szkoly Podstawowej nr 2 w parczewie,
- Szkoty Podstawowej nr 3 w parczewie,
- Zespolu Plac6wek Szkolnych w Przewloce /w sklad zespolu wchodz4 szkola podstawowa iprzedszkole/,
- Publicznego Przedszkola nr I w parczewie,
- Publicznego Przedszkola nr 2 w parczewie.
Na terenie gminy funkcjonuje takze Publiczna Szkola Podstawowa w Tysmienicy prowadzona
ptzez Stowarzyszenie Kulturalno - oswiatowe wsi Tysmienica.
Dyrektorzy plac6wek terminowo oraz zgodnie z obowi4zuj4cymi przepisami prawa
odwiatowego przygotowali i przedstawili Burmistrzowi do zatwier dzenii projekty arkuszy
organizacyjnych. Arkusze zostaly pozytywnie zaopiniowane pruez Lubelskiego KuratoraOswiaty, zatwierdzone przez Burmistrza Parczewa i stanowi4 podstawowy dokument
umozliwiaj 1cy organizacjg pracy kazdej placowki.
W roku szkolnym 201712018 we wszystkich naszych plac6wkach oswiatowych zatrudnionych
bqdzie 182 nauczycieli oraz 93,5 etatu dla pracownit O* administracyjno-obslugowycn. W
por6wnaniu z rokiem ubieglym przybylo 1,75 etatu sp 3. Do *rryrtki"h szk6l
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prowadzonych przez Gming Parczew Lqcznie uczEszcz.ac bEdzie 1306 uczni6w (ubylo 32)

ktorzy b9d4 sig uczytw 64 oddzi alach (przyUyt je{e1 oddzial)' Wychowaniem przedszkolnym

w przedszkolach i klasach ,,0"objqtych ztstanie 416 dzieci,jest to o 11 wychowankow mniej w

odniesieniu do roku poprzedniego'

Dowozenie uczni6w Ugazie ,.u-iiro*une za pomoc 4trzech autobus6w szkolnych, dowoZonych

bgdzie okoio 270 uczni6w (okolo 20 mniej w odniesieniu do roku poprzedniego)'

w szkorach pro*aJzone bgdq zajEcia dodatkowe. Decyzjg o organizacji konkretnych zajE('

podejmuj4 dyrektorzy plac6wek * pororr.ieniu z Rad4 Rodzicow i Rad4 Pedagogiczn4'

Mog4 to byi ..in. ,.rpoly wyrownuj4ce wied zE,kolazainteresowari, gimnastyka korekcyjno-

t orip"ntuiyjna, gry i zabawy og6lnorozwojowe'

od wrzesniabiezqcego roku we wszystkich szkolach, funkcjonowld bgda swietlice szkolne'

kt6re zapewni4 opiekq dla okolo 500 uczni6w, najczqsciej dojeZdZajacyc! oraz tych' ktorych

rodzice nie s4 w stanie zorganizowue opi.t i bezposred.rio po zakoirczonych zajgciach

szkolnych. ZajEciaSwietlicowe] w szkolach podstawowych prowadzone bqd4 z podzialem na

grupy, oddzielnie dla dzieci z nauczania pocz4tkowego i odd'itl'it dla klas starszych' w

szkolach prowadzone bgdzie do2ywianie uczni6w objEtych nim bEdzie, podobnie jak w roku

ubieglym, okolo ;ft;;6*.-.Rodzice ponoszq f<.oi3tV zwiqzane z zakupem produktow

wykorzystanych do przygotowania posilko*. po'oitale koszty' lqcznie z osobowymi' pokrywa

gmina. wzorem ,or.u poirredniego wyplacone zostanq ,*r; Stypendia Burmistrza dla dzieci

najzdolniejszych oraz jednorazowe ;;;t 
' 
a szczig6lne osi4gnigcia w dziedz\nie nauki'

artystycznej i sportffi. W tym roku tafie siypendia otrzyma45 uczni6w '

We wszystkich placow"kach oswiat"*yil;;'diulych.Gminie Parczew dokonano niezbqdnych'

okresowych przegl4dow technic rnyyi obiektoi'pod wzglgdem BHP' Z. analizy protokol6w

wynika, z. *rryrif,JftacOwki rd.il";;;;r*y,'uby UVt'*oznabezp\ecznie kontvnuowa.

zajgcia szkolne. w ,*l+rr.u , i.roil; ;a;i;i, w dotychczas funkcjonuj4cych szkolach

podstawowych zostaly adaptowan. oapo*itdnie pomi eszczen\a w ktorych zorgaruzowano

pracownie frzyczno-chemiizne "r;r-;;;;;anczno-uiologiczne' 
Podsumowuj4c' nalezy

stwierdzi6, ze wszystkie placowki or*iuio*:. prowadzon e"przez gming parczew s4 dobrze

przygotowane,abyzgodnie,,'o*y*kalendarzemszkolnymrozpoczqcrokszkolny

il"Ti"tlLdzik Toma sz zapytar, czy w sp nr 1 rekcje b9d4 w svstemie jednozmianowvm?

Kierownik odpowiedz ial, ze*. *.ry.iti.t szkolach zaigciabgd4 na jedn* zmiang'

przewodnicz4cy Komisji Oswiaty WiSniewski Adam pod'igtto*al ia sprawozdanie' Wyrazil

uznanie dla dyrektor6w za ogrom wlo2onej pli!I:,1by niaggyti byt pt'ygotowane do

rozpoczEciu ,otu.'oo iul, z"roituly dokonane prr."nigcia s'oato* na-zakup pomocy do sali

ffilT'3i,[tl;;- stwierdz*, ze dotacji dostali.my 114.0-00,- zt. zapvta', jakq kwote

lqczn\e ptzeznaczyliSmy n1 n^rzf sto|owanie wszystkich placowek?

W sprawozdaniu 6rak jest informacjiodno.nie miejsc * pt"at'tolach' Czy wszystkie wnioski

zostaty rozpatrzone? ite driec i ""r9;;;;; 
a" pir.atrtJru nu ul' ogrodowej? czy jest jakas

$l'3ilHifl;ojlJil'tTHil, do.stosowa"," ,]1::yek odpowi edziata, ze prace ieszcze

trrnaj4, * -*.u^nu sesji zostal ? r;;;;;".; ponad 230.000,- zl, gimnazium z wlasnego

bud,etu prr"rnu""ryto nu r.n ..1 90.000, zl, co dai^el4czrie ponad 320'000'- zl'

Z-ca Burmrrtr;HdJ,';; ;';i t *t.i. iest tattze zatoki kolo SP nr 3' co nie jest tvpowq

til:"t*:,1tffiili- 
stanislaw, odnosnie przedszkoli odpowiedziil" .ze 

wszvstkie dzieci 6-

letnie s4 w oddzlalach przedrrf.ofnytf' * 'l'ttotu"tt' 
ni"-fflo problemow ,z 

zapisaniem dzieci'

wszystkie *roalr. ari..i, ktorych iJ'rtt '1"vri 
*"i*t[ 'o'tuty 

przyiEte' W przedszkolu na

ul. ogrodowej jest ok. rzo miej.s'cl'il;;;;i; d;i";i; w cn*iii o6ttntj nie wiemv' w

x'"tfi""1;'.1,tt11ililffiilriiJ 
-#ilI 

dzieci spoza gminv i ile naszvch dzieci jest poza

gmin4? -.r^^^ +^ ,,,iorzczrrm zmianom. dokladne informacje bqd4 znane

Kierownik odpowiedz iil" zenie ulega to wigkszym zmianom' dokladne informacje b9d4 znane

w PaZdzierniku'
13



Radny wisniewski Adam zauwairyl,^Ze praceprzy budowie zatoki przy Sp nr 3 jeszcze sig nierozpoczgly' Jaki jesr termin powstania te1 zatiu;z w okresie *uku.vjnvm mialoby to sens bozachgciioby rodzic6w do zapisywania diieci. zapytal tak2e , "ry ilrt ouruou ratownik6w nabasenie?
Burmistrz odpowiedzial, 2e zatokE bgdziemy realizowali jak najszybciej, jest problem zwykonawcami.
z obsad4 ratownik6w jest problem, ale na dzieh dzisiejszy basen funkcjonuje w spos6bprawidlowy. Kierownik basenu monitoruj e sytuacj g.
Przewodnicz4cy Komisji oswiafy, ruttury, sportu i Rekreacji poddal informacjg podzaopiniowanie Komisj i.
w wyniku glosowania Komisja zaopiniowala informacjg pozytywnie jednogloSnie.

Ad.8.
sprawozdanie z dzialalnosci Burm istrza zaII kwartal 2017 r.przedstawil Burmistr zparczewaPawel Kgdracki.
Burmistrz nadmienil, i2 czlonkowie komisji otrzymaliw materialach tresi sprawozdania. Jeslis4 jakieS uwagi lub pytania ze strony .aanyctr, to postara sig odpowiedziei, natomiastsprawozdanie odc4yta na sesji, aby takzi sortysimog ri zipoznat, sig z jego tresci4.Uwag nie zgloszono.
Przewodni czqcy posiedzenia poddal sprawozdanie pod zaopiniowanie stalych Komisj i.w wyniku glosowania KomisJa Strategii, Bud2etu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowalasprawozdanie pozytywnie j ednogloSnie.

lffimff*iaty' 
Kult'ry' Sportu i Rekreacji zaopiniowala sprawozdanie pozytywnie

Komisja Bezpieczefstwa Publicznego, zilrowia i opieki spolecznej zaopiniowalasprawozdanie pozytywnie j edno gloSnie.
Komisj a Rewizyj na zaopiniowala sprawozdanie pozytywnie j edno glosnie.

Ad.9.
Sprawozdanie z wykonania uchwal Rady Miejskiej Parczewie podjgtych w II kwart ale 2077 r.przedstawila p. A g^_n ieszka Haw rylu k _ 

-S 

ekr.iu.-C _ iry.w II kwartale 2017 roku podjgtych zostalo 30 uchwal. wszystkie zostaly w terminieprzekazane do nadzoru i uznane zazgodnezprawem.
- uchwaly finansowe - poayczki dla stowarzyszen- uchwaly te nie zostaly jeszczewykonane.
Stowarzyszenia zostaly poinformowane o skladaniu dokument6w. Jedna-uchwala w sprawiepo|y czki j est uchwal4 intencyj n4.
Uchwala w sprawie pomocy dnansowej na przebudowg drogi gl5 w strong Siemienia -Starostwo opracowalo dokumenta cjg i zloirylo do Starostwa powiatowego w Lublinie. Do 30wrzesnia 2017 r' jest termin skladania wsp6lnego wniosku do Urzgdu" Marszalkowskiego.O Srodki Powiat jeszcze nie wystgpowal
uchwala dotycz4ca dozynek po*iato*ych - zostalo podpisane porozumienie i 25lipca zostalyprzekazane drodki na ten cel.
- uchwaly dotycz4ce zmiany nazw ulic oraz nadania nazw rond w parczewie - uchwaly weszlyw Zycie, tabliczki z nazwami zosta\y zam6wione i s4 w trakcie realizacji.- uchwala dotycz4ca herbu i innych insygni6.w gminy - foshgu.iemy sig juz nowym herbem,pozostale emblematy nie zostaty jeszcze zam6wione.- Regulamin utrzymania czystosci i porzqdku w gminie - przygotowujemy ulotkg dlamieszkaric6w, przygotowujemy sig do przetargu na odbi6r i zagospodarowanie odpad6w.-. uchwala dotyczqca wprowadzenia karty Auzei rodziry - zostanie zlecone opracowanieplakat6w i ulotek, jest zakladka na stronie intemetowej, odbgdzie sig tez spotkanie zdyrektorami plac6wek.

Y-^tl:::lilY -tzczegolnione s4 tez uchwaly podjgte w I kwart ate a ich reatizacjaprzebregala w lI kwartale.
Przewodniczqcy Komisji Strategii Szych Henryk zapytal, czy dzialkg przy ul.polnej nabyl
parczewski deweloper czy kto6 z zewn4trz?
Bu rmistrz odpowiedz ial, Ze deweloper parczewski.
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Przewodn iczqcy posiedzenia poddal sprawozdanie pod zaopiniowanry s-tabch Komisji'

w wyniku glosowania Komisja strategii, Budzetu, Gospodarki i Rolnictwa zaopiniowala

sprawozdanie pozytywnie jednogloSnie' 
: - --,^1^ ^^-^...^-A^ -:

Komisja OSwiaty, Xuftury, Sportu i Rekreacji zaopiniowala sprawozdanie pozytywnle

jednogloSnie.
Komisja Bezpieczefstwa Publicznego, zdrowia i opieki Spolecznej zaopiniowala

sprawozdanie pozytywnie j edno gloSnie'

Komisj a Rewizyj n a ruofr nio*uta sprawozdanie pozytywnie j edno glosnie.

Ad. 10.

Sprawozdan ie z dzia!.alnosci stow atryszenialokalna Grupa Dzialania,,Jagiellotiska Przystari"

,iZOrcr. przedstawil Kierownik Biura LGD Dorosz Miroslaw'

w formie prezentacji multimediarn.i ptreastawil ogolne informacje dotycz4ce dzialalnosci

Stowarzysz enia ori dziarania realizowane w roku 10t6, w szczegolnosci dotycz4ce gminy

Parczew.
Po zapoznaniu sig z prezentacj4 przewodnicz4cy posiedzenia otworzyl dyskusjg'

Radna Bojko Boiena zapytara czego a"ay.)viv projekty podmiot6w z naszei gminy i jakie

bylo dofinansowanie, or*iry sto*arzysr.nl.'1.ri* rtu{. *.1no"e_p:::::t1t1l r^"lt*l-.,
Kierownik biura odpowiedzial, ze projekty zloityly dwa stowarzyszerua z naszeJ gmlny:

Razem dla parczewa, na budowE a*o.n plu.o* 
'uUu* 

w Parczewte or* Victoria na budowg

pump-tracka i na ,uii,giusportowe. Dofinansowanie projekt6w to 50oZ wartoSci' Biuro LGD

wspiera zarowno prl' prt"l.riu wnioskow jak i przy '".iti^"i' 
i rozliczeniu projektow'

przewodni czqcy Komisji Strategii, gudzti;, cospoaatti iRolnictwa poddal informacjg pod

zaopiniowanie komisji. t- _-_-^+^1.Ar^^o.,r.,rrmie ie^nnolo(n'
w wyniku gtoro**i'; Komisja zaopiniowala protok6l pozytywnie jednoglosnie'

flr.Tru, iczqcy Komisji Rewizyjnej osm.rsk i zygfryd ,ld*i.li! 
_t1-_., 

ruort otrzvmali

protokol kontroli w fvfie;sf<im Osroiku 
-fo'noty 

Spottc'ne; w Parczewie' Szczeg6lowe

sprawozdanie zlozy r;^;;rji Podzigkowal p' Dyrekiot za wspolpraca w trakcie kontroli i

ilffiflfi1il.tllu.ou zadatapvtanie odnosnie *-'pi:lu*?^tY:'1, q::'ff czv to' 2e nie

bytowniosk6wotak4formqpomocyo,nu",u,Ze.niemaunastrudnejmlodziezy?
Dyrektor MOPS p.-iucnoorr.r." ir"or,u oapo*redziala, 2e konkretnych wniosk6w o

kierowanie do oSrotk6w itp. w 201L roku nie'bylo' co nie oznacza' 2e nie ma trudnej

illXffitfl;iko Boiena sprecyzo wala, izchodzi o to, ze jesli ktos wraca z pobytu w osrodku

wychowawczym do spoleczefst*u,. to leuf tJ'i"t mieli wsparcie z kompetentnej instytucji'

aby nie Uyti pororiu*ieni sami sobie. Chodzi tu o programy systemowe' gdyZjest to problem

w skali kraju. Radra wnioskuje, uUy t.n proUil*,llT1i*ai do odpowiedniego ministerstwa'

p. Suchodolska odpowiedz \ala, zea,iururnose MOPS jest wnioskowa' kazdy znajduj4cy siE w

trudnej sytuacji ;;;" i;;ye *r,ior.t. w zoro roku nie wptyn4l zadenwniosek o tak4 formg

pomocy.
Radny Srych Henryk zapytil'' iak*ygl4d-":yawa poprawy warunkow lokalowych w MOPS'

ilx*::; *'r'JJ':H:-:;:"ffi l:Tlli l,lT:[.2 y o *v 
"uj 

e c i e p arte ru budv nku pr zv ul

Wojska Polskiego' O Otty'.ii Burmistrz bqdzie informowal na bieZ4co'

Radny Wr6trewsXr lA". poOpo*itJ'|\al, zejeSli tam ,'it tVtoUV tozliwoSci' to pol budynku

Sanepidu 1.rt pr,tit' mozna * tv* kierunku spr6bowa6'

przewodni czqcyposiedzenia poddal ;;;,.^oitfi;d zaopiniow anie poszczegolnvch komisji Rady

Miejskiej.
WwynikuglosowaniaKomisjaStrategii,Bud2etu,GospodarkiiRolnictwazaopiniowala

ifi*:l,"6,-Yffi:ffiportuiRekreacjizaopiniowalaprotoko1pozytywnie
iednogloSnie.
Komisja Bezpieczeirstwa 

puhricznego, zdrowiai opieki Spolecznej zaopiniowala protokol
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pozytywnie i edno gloSnie.
Komisja Rewizyjna zaopiniowala protok6l pozytywnie jednoglosnie.

Ad.12.
Sprawy rohne,
Przewodnicz}cy posiedzenia poinformowal, iz wplynglo do komisji 10 pism, wniosk6wi podari do rozpatrzenia, gl6wnie przezKomisjg Strategii.
- pismo dotycz4ce remontu ul. Al. Jana pawla II.
Przewodnicz4cy nadmienil, 2e w tej sprawie stanowisko Rady bylo takie, iz remont nale1ywykona6 kompleksowo, l4cznie z chodnikami.
I sierpnia Starosta poinformowal,2e oglosil przetarg na remont i oczekuje, iz gmina d.olozy200.000,- zl. Zapytal. jakie jest stanowirko * iei tweitiiZ
Burmistrz nadmienil, iz Starosta poinformowal, ze d.ecyduje sig oglosii przetarg i zrealizowac
to zadanie, Sklaniaj4c sig do wariantu oszczgdnoSciowego pomoc gminy stanowilaby 390.000,-zl' Burmistrz dodal, ze Starostw o raczej nie bgdzie s[laaae tego- odcinka do ,,schetyn6wki,,,wigc albo wyrazimy zgodg i zostanie to irobione ponizej nurry.h oczekiwafi, albo nie zostaniena tym odcinku nie zrobione nic w najblihszych iatach.-Poruito jest zapewnienie Starosty, 2ena przyszly rok zlo,y do zadah wsp6lnych z Zarzqdem Dr6g Wojew6dzkich przebuao*g
sktzyaowania ul. wojska Polskiego i-ul. Aleje Jana Pawla II. Zakres rob6t obejmowalby pokilkadziesi4t metr6w Alei w obie sirony od skizyzowania.
Przewodnicz4cy Rady Naumiuk Miroslaw uiozu, ze nalezy prrychyli(, sig do propozycji
Starostwa, aby tg glogE w zaproponowanym wariancie wykonai. Asfalt na trylince lezalkilkanascie lat, jeaeli wysypie sig tluczniem i klificem to wytrzyma dlugo, wiele autostrad jest
wykonywanych w tej technologii wigc dajmy im ,,rieione swiatlJ,,. przy przeb,dowie
skrzyaowania byloby zrobione przynajmniej doi Biearont i i zostalby naprawdg zly odcinek wstrong Bazyliki.
Burmistrz poinformowal,2e jesli bylaby taka wola Rady, to w uchwale dotyczqcej pomocy dlaPowiatu Parczewskiego trzeba byloby zmienic, zapis dotycz4cy technologii ;aykonania.
Radny Wr6blewski Adam takile uwu2a,\e.nalezy sig przychyli6 do tej propozycji. Trylinka jest
dosi dobrym podlo,em iprzy wzmocnieniu moglaby'wyirzymae .
Przewodnicz}cy Kgmisji Strategii uw3za, ze temat jest powazny i Komisja powinnarekomendowai Radzie Miejskiej a Rada na sesji podjgiaby decyzjg. rJwaZa, Ze ze stronyStarostwa nie ma woli skladania do ,,schetyn6wi<i" 

"tego 
odcinka dlatego sklania sig dop_rzychylenia sig do wariantu II przebudowy.

Burmistrz dodal, ze finansowo nie musielibysmy nic korygowac, gdyz mamy zabukowanesrodki anadziehdzisiejszy Starosta zwraca rig op *yrur.ri. zgodyia"zmiangtechnologii.
Przewodnicz4cy Komisji Strategii Szych Henryk poaaut pod glosowanie komisji wniosek:Komisja rekomenduje Radzie Miejskiej wyraienie^zgody no z*ioog technologii przebudowyAl' Jana Pawla II na 

-proponowony 
przez starostio wariant II j. wzmocntenie istniejqcejkonstrukcii poprzez sfrezowanie, uloienie warstwy wyr6wnawciej z kruszywa i warstwyicierolnej z mieszanki asfuttowej, wymiana *rowgintidh) oraz wykononie odwodnienia w

op-arciu o istniejgcy system kanalizacji deszczowej.

{ wrniku glosowania Komisja Strategii przyj Ela wniosek j ednoglosnie.
Burmistrz zaproponowal, aby jednoczeSni. ,u..ko.endowa6 Radzie pozytywne zaopiniowanie
stanowiska w sprawie przebudowy skrzylowania ul. Wojska Polskiego i U.-at. Jana pawla II.
Przewodnicz4cy Rady poprosii o skonstruowanie wniosku na pismie i w6wczas Rada sig
ustosunkuje.
- pismo starosty Parczewskiego odnosnie afrykafskiego pomoru swiri.
Jest to pismo informacyjne, wigc przyjgto do wiadomoScl
- pismo TVP3 Lublin z pro5b4 o dofinansowanie produkcji filmu dokumentalnego o
Parczewie.
Burmistrz nadmienil, ze dyrektor TVP Lublin zwrocil sig z proSbq o wsparcie finansowe
produkcji filmu historycznego o Parczewie dotycz4cego v,,ydariei.t z 1946 r. iest na ten temat
publikacja naukowa, film realizowany bgdzie w oparciu o to opracowanie, ma to byi film
fabularyzowany. Do tej pory filmu o Parczewie nikt nie nakigcil. Zdementuje to pewne
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nieScisloSci historyczne na temat tych wydarzeri'

nuary Wroblewski Adam nadmienil, i2 przeczytal pismo z pewnym zaZenowaniem' Nie

zgadza sig z niektorymi fragmentami tego pisma i ma obawy co do charakteru tego filmu'

tapytat, czy Burmistrz ma proponowani ,c..rutiu"z filmu i czy film bqdzie takze w wersji

iigioi9ry"in"J, gdyz jeSli nie, to trudno bgdzie prze[amat stereotypy' Proponuje' aby

Burmistrz wystosowal pit.o do TVP3 z proSb4 o wyjaSnienie tych kwestii'

Radny CoZizl1Tomasz zgadzasig z przedm6wc4, takze chcialby znac scenariusz filmu'

Radny Szych H.r.yr. ,iuzu, ze w tej kwestii jist jeszcze wiele niescislosci do wyjasnienia'

Proponuje, aby pismo przyi4(, do wiadomosci. Zdaniem radnego, nie jest kompetencj4 Rady

wchodzi6 na takie ,,chybotliwe Sciezki"'

- pismo PKP SA - wniosek o zmiang w planie-zago.spodarowania przestrzennego' PKP

wnioskuje, aby na terenach nie peiniqrych funkcji- kolejowej dopusci6 inny rodzai

,ugorpodurowania (budownictwo i uslugi)'

Na terenie d*or.a znajdujq sig buffii mieszkalne wielorodzinne. zdaniem Burmistrza

budownictwo jednorodzinne jest do prrerny$lenia, natomiast bytby przeciwny temu' aby teren

dworca w caloSci i)"riu"ri6 pod uslugi, podobnie z terenem parku przy dworcu' Wszelkie

zmiany naleZaloby dokonad najpierw w Studium'

Radny Wr6blewski eau* proptruj. ,*to.ie uwagq na dzialkq z symbolem KE (komunikacja

drogowa), t tor4 naieZaloby wydzieiic, jest to dals za czg5.6 ul. Tartacznej '

Radny Szych H.rryr. ,"pv tat, czy kolei skladala wniosek o zmiang w Studium?

Burmistrz stwierdzil, ze wniosek .i.rt, "f. 
irrano powiedzied jaki jest zakres proponowanych

zmian i czy wniosek zostal zloiLony w terminie' Iriusimy sig zastanowi6 nad zakresem zmran'

oraz czy proponowane zmiany s4 korzystne dla gminy 
skowe, kolejowe,

Radny Szych H.rryk .r"iatby zwroci6 uwagg, ze tercny 
-zamknigte, 

typu woJ:

rzqdzqsig trochg';rri prawami * ;;kt;ti. planistyki' Proponujl' aby Komisja Strategii

ITI:';,H,;;l#Jfl;f;il'-* 5e i 5ea prry ur. Mickiewicza;jedno o wvkup mieszkan

u arrrgi. o wykonanie ziazdui wylewki a1fatto11]' 
-:^*^

Radny zygfryd osmolski zacytowal fragment pisma i podkreslil'.i|.popiera wniosek

mieszkafrcow. Widzqc te proble.y ,t ttaui wniosek do planu rewitalizacji z odpowiednim

umotywowaniem, ale bez skutku'

Radny Szych Henryk przypomni al, ze w trakcie przyjmowania planu rewitalizacji obiecywano'

Ze moZnabgdzie iozizerzyejego zakret,-ui" oUttnit okazuje siE ' 2e ttzeha bqdzie walczy6^

o srodki. Proponuje, aby oba poouniu przekazac Burmistrzowi celem przygotowanta

:r*"Jr1"iilri#tTlil 
".d- 

pi.ykarica parczewa w sprawie wvziew6w z kanalizacji

sanitarnej na ul. f'*'*ititkiej' Temat ten ci4gnie sig kilka lat'

przewodni cz'cy Rady proponule, -aby 
pisma. rozpatiz.ye w taki spos6b' ze remont ul'

Nowowiejskiej obejmowal bEdzi 
" 

ty;przeniesienie. ruroci4gu,tii11i?l:::.fl11:o sprawe

rozwrqzac.po ,.r;Gi ,l^" 
^irnur-rdzielit 

odpowiedzi, 2e sprawa zostanie tozwr*zafla'

Radny Osmolski Zygfryddodal, z'"-i""Aibqdzie oapo*itd'ie6 konkretnie kiedy i w jaki

spos6b bqdzie to wYkonane'

Wzwi4zkuZwczerpaHiem.P!rzagt.*,Przewodniczqcyposiedzeniapodzigkowa\zaudzia|
i zamkn4l wsp6lne posiedzenie komts3t'

Protokolant:
Przewodnicz4cY Po sied zenia"

(-) ZygfrYd Osm1lski
(-) Topolewska
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